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Fra: Mira Hagen <mira.hagen@yahoo.com> 

Dato: 13. juli 2019 kl. 18:48:49 CEST 

Til: Mamma <dpnetzley@yahoo.com> 

Emne: Lonene 

  

Eg syntest ikkje at det skal byggjast hus i 

lonene. 

Det har jo nettopp kom ein ny skule her i 

Knarvik, og det har allereie begynt 4 nye 

elevar på trinnet vårt. Og det var bere på ca. 

2 måner.  Det er og et natur område med 

mange turstiar som ofte blir brukt av både 

skulen og barnehagane. Og dei blir også brukt 

av mange andre som vil ta seg ein tur ut. Og 

så ligger stadet rett ved sidan av 

brekkeløypa. Eg syntest ikkje det er så lurt å 

byggje Knarvik ut i utkanten. Det er mykje 

lurare å bygje ut sentrum syntest eg. Og det 

er ofte på grunn av den fine naturen og at 

det er ein passeleg stor bustad for 

barnefamiliar folk frå Bergen eler andre 

byar flytter til Knarvik. Så eg skjønner 

eigentleg ikkje meininga til å byggja ut i 

lonene. Og vist det blir mange fleire boligar 

og hus her blir det enda meir trafikk som 
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fører til at det blir vanskelegare og komme 

seg til skulen. 

  

Med vennleg helsing Mira Hagen. 
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